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KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN JÄRJESTÄYTYMISKOKOUS 

AIKA 15.2.2017 klo 18.30 – 20.45 

PAIKKA Liesjärven kylätalo, Korkatintie 3, Keuruu 

LÄSNÄ Pusa Paula (Liesjärvi), Niemelä Matti (Liesjärvi), Koski Kaarina (Riiho), Jokinen Matti (Riiho), 

Jukola Seppo (Haka), Pänkäläinen Hillevi (Etelä-Keuruu), Vesterinen Liisa (Etelä-Keuruu), 

Kivinen Tuomo (Etelä-Keuruu), Saarinen Matti (Karimo), Koskela-Drischenko Raija (Karimo), 

Hiiliaho Kati (Kotona kylässä –hanke), Laskujärvi Eero (Keuruun kaupunki) Liite 1. 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Liesjärven edustaja Paula Pusa avasi kokouksen. 

2. TODETAAN KOKOUKSEN OSANOTTAJAT JA SAMALLA KYLÄPARLAMENTIN JÄSENET 

Todettiin kokouksessa olevan paikalla 13 osanottajaa ja poissa olevina Haapamäen, 

Pihlajaveden ja Jukojärven edustajat. 

3. VALITAAN KOKOUKSELLE PUHEENJOHTAJA JA SIHTEERI 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Paula Pusa ja sihteeriksi Raija Koskela-Drischenko 

Karimolta. 

4. VALITAAN KAKSI PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJAA, JOTKA TOIMIVAT TARVITTAESSA ÄÄNTENLASKIJOINA 

Todettiin kyseinen pykälä tarpeettomaksi. 

5. TODETAAN KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

6. HYVÄKSYTÄÄN KOKOUKSEN ASIALISTA 

Laadittu asialista hyväksyttiin lisäyksellä Kotona kylässä –hankkeen terveiset ja nykyvaiheet. 

Liite 2.  

7. KESKI-SUOMEN VALOKUITUVERKOT OY:N PUHEENVUORO 

Keski-Suomen Valokuituverkot Oy:n toimitusjohtaja Janne Paunonen aloitti puheenvuoronsa 

selvittämällä Keuruun tilannetta, josta kokouksen aikaan odotettiin KHO:lta vastausta vuonna 

2015 tehtyyn kunnallisvalitukseen, joka oli hidastanut valokuituhankkeen etenemistä. 

Paunonen mainosti, että yhtiö haluaa olla mukana suunnittelemassa verkkoa pienellä alueella 

sijaitseviin kylä-taloryppäisiin, jopa jo ensi kesänä. Hän selvitti yleisiä asioita yhtiöstä, 

valokuidun hyvistä puolista, sen hinnasta nopeuksineen, valokuidun tulevista 

käyttömahdollisuuksista, rakennuskustannuksista ja tuista. Liite 3.  

Paunosen poistuttua totesimme, että K-S Valokuituverkot Oy:n tarkoittamat taloryppäät 

löytyvät juuri poissa olleiden jäsenten kulmilta Haapamäen, Jukojärven, Pihlajaveden aseman 

ja Valkealahden kylistä. Tuomo Kivinen valotti Pohjoisjärven koulun ympäristössä tehdyn jo 
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yhteistyötä Pohjois-Hämeen Puhelimen kanssa valokuituverkon rakentamiseksi ja sen 

jatkamisesta Mänttään päin.   

8. HYVÄKSYTÄÄN EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

9. VALITAAN KYLÄPARLAMENTILLE PUHEENJOHTAJA JA VARAPUHEENJOHTAJA 

Kyläparlamentin puheenjohtajaksi valittiin Jukojärveltä Matti Riihimäki ja 

varapuheenjohtajaksi Etelä-Keuruulta Hillevi Pänkäläinen vuodeksi 2017.  

10. HYVÄKSYTÄÄN VUODEN 2016 TOIMINTAKERTOMUS 

Kyläparlamentin tiedottaja Liisa Vesterinen oli laatinut lyhyen ja napakan 

toimintakertomuksen vuodesta 2016, joka hyväksyttiin kiitoksin. Liite 4. 

11. TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2017 

Keskustelujen pohjalta päädyttiin viiteen yhteiseen ajankohtaiseen asiaan, joita käsitellään 

vuonna 2017. 

1. Kunnallisvaalit ovat su 9.4. ja asiaan liittyen suunniteltiin vaalipaneelia pidettäväksi viikolla 

12/esimerkiksi ti 21.3. mahdollisesti Kimarassa. Aika ja paikka tarkentuvat myöhemmin. 

Vaalipaneeliasioita: kaupunginjohtajan alustus maakuntauudistuksesta, kuntien 

hoidettavaksi jääviä asioita uudistuksen jälkeen ovat mm. elinvoima-asiat ja koulutus sekä 

kyläparlamentin rooli.  

Työryhmään valittiin Matti Riihimäki, Risto Siltanen, Tuomo Kivinen ja Liisa Vesterinen. 

2. Kalatalousalueet ja vesistöjen uusjako 

Kalatalousalueita ollaan jakamassa ja Keuruun kalastusalue on suunniteltu liitettävän 

Virtain kalatalousalueeseen. Päätettiin kysyä ajankohtaisesta asiasta lisätietoja 

kalatalousasiantuntijoilta Janne Ruokolaiselta ja Jukka Pulkkiselta. 

3. Valokuituasia 

4. Tieasiat, niiden kunto, mm. valtatie 23:en kehittämishanke ja yksityistieasiat. 

5. Suomi100 loppuvuotena yhdessä kylähankkeen kanssa. 

12. KYLIEN KUULUMISET 

Liesjärven kylätalolla järjestetään su 5.3. tikkahiihtoviesti, johon osallistutaan 4-jäsenisin 

joukkuein ja kylät voivat osallistua. Muita tapahtumia syksyllä perinnepäivä ns. kekri-juhla, 

jossa on esillä perinteisiä käsitöitä, päivälliset ja illalla tanssit, Hirvijärvi-hölkkä ja 

juhannustanssit. 

Riihon tapahtumat keskittyvät Himmaan huipulle ja Suomi100 –päivään liittyen on Keski-

Suomi-päivä 18.4. ja elokuussa kuutamotanssit. 
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Etelä-Keuruun eteläisimmässä osassa remontoidaan Harjulinnaa, osallistuvat aktiivisesti 

Veräjä-hankkeeseen ja mustakaularastas oli tuonut kuuluisuutta Häkkiskylälle. Pohjoisjärven 

12 h hiihdon järjestäminen oli kokousaikaan epävarmaa lumen puutteen vuoksi. 

Valokuituhanke oli tulossa Mikkolankankaalle PHPOY:n rakentamana. Liikuntahallia 

suunnitellaan koulun yhteyteen. Retken järjestävät Ränssin Kievariin Porkkalankylän kanssa. 

Karimolla oli kylätalon sisäremontti valmistunut ja aloitettu viikonloppuaukiolot, ulkoilupäivä, 

lankalauantain pääsiäiskokko Kokinkodalla, juhannusaaton kokko Kylätalon rannassa ja 

kyläretki. 

Hakan Jukola kertoi kylällä laaditun turvallisuussuunnitelmaa. 

13. MUUT ASIAT/Kotona kylässä –hankkeen kuulumiset 

 Kati Hiiliaho kertoi, että vuoden vaihteessa oli järjestetty nuorten retki Pohjanmaalle, 

jossa oli mukana 15 kylän nuorta. Matkalla oli tullut ajatus perustaa nuorten oma 

kyläparlamentti, johon tulisi yksi nuori kultakin kylältä iältään 11 – 16-vuotiaita. 

Ensimmäinen ryhmäytyminen olisi 1.6. Sompalassa, lähtö tapahtuu Kipinältä. Kyliltä 

toivotaan etsittävän edustajaa. 

 La 25.3. on koko Keuruun tonttipäivä, talopäivä Kamanassa. Tähän osallistuvat mm. 

4H, Keulink, Pappilan Taverna, rakennus- ja sisustusalan liikkeitä. Tänne voi kylät 

ilmoittaa myytävät talot ja tontit ja esittäytyä kylänä itsekin. 

 Kyläretki on la 22.4. Rantasalmelle, kohteena Hotel Spa Järvisydän ja toisena kohteena 

Koikkalan kylä Juvalla. Koikkala on valittu 2015 vuoden kyläksi, jossa 500 asukasta  ja 

palveluina mm. kyläkauppa ja kylätalo. Koikkalan vaihtoehtona on Vitsiälän kylä 

Mikkelissä. 

 Keuruun Markkinoille toivotaan näkyvästi esille keuruulaisia yrityksiä, yhdistyksiä ja 

tuotteita. Kylähanke on myös mukana. 

Seuraava kokous päätettiin pitää Etelä-Keuruun Nikolaintalolla ti 11.4., varalla on ke 12.4. 

14. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Kokous päättyi kello 20.45. 

 

 Keuruulla 9.3.2017 

Paula Pusa   Raija Koskela-Drischenko 

puheenjohtaja   sihteeri 


